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AKADEMIE - 110 LET POTÉ
akademie očima dětí
ČTĚTE NA STRANĚ 1

VÍDEŇ 2019
byli jsme před Rakouskem a byli
jsme i v něm
ČTĚTE NA STRANĚ 3

ÚVODNÍK
Pomalu (někomu možná spíš
rychle) se nám přiblížil závěr
školního roku a my přicházíme
s předposledním číslem.
A co jsme si pro vás přichystali?
Tématem měsíce května byla
určitě Akademie k 110. výročí
naší školy. Dozvíte se, jak si ji
užili někteří z nás. Zažili jsme
i pár úspěchů - družstvo
mladých hasičů zvítězilo
na soutěži, Karin Scholze je
jedním z vítězů ve výtvarné
soutěži v Ostravě a Adam Číp se
zúčastnil Mistrovství Evropy
v armwrestlingu až v dalekém
Řecku a přivezl bronz. Také
jsme ale v poslední době zažili

několik neslavných konců - jak
našich hokejistů na mistrovství
světa (zase bramborová, ach jo),
tak poslední série pro příznivce
Game of Thrones. Fanoušci
formule 1 určitě se s smutkem
zaznamenali, že nedávno zemřel
Niki Lauda, dočtete se o tom,
kdo to byl, i o Dni Star Wars.
Taky se dozvíte, co nového
v Zastupitelstvu dětí a mládeže,
poradíme, na co zajít do kina,
a jako obvykle máme rubriky Tři
nej, Recepty, Proč to dělám
a Subkultury, tentokrát se
zaměříme na hypebeasty.
 
Hana Šmídová

Speleologové

foto: Markéta Konvičková

Paní učitelka si řekla, že
geologie pořád není dost
a pozvala k nám na školu dvojici
zkušených speleologů
(jeskyňářů). Nejdřív nám
vysvětlili nějaké geologické
a speleologické pojmy. Pak nám

vyprávěli, jak probíhá taková
speleologická výprava. Dokonce
jsme si mohli vyzkoušet
i speleologické vybavení. To
bylo docela zajímavé. Také nám
vyprávěli, jak se objevovala
Hranická propast a spoustu
dalších známých jeskyních.
Kdybych měla někdy příležitost,
určitě bych si to chtěla
vyzkoušet. Nakonec tahle
dvouhodinová přednáška nebyla
vůbec nudná, a i když nám
geologie nepřipadá moc
zajímavá, tak v určitém směru
taková jistě je.
 
Mahu Chalupová

Akademie - 110 LET POTÉ

foto: Vlasta Foltová

V úterý 7. května se
v Beskydském divadle konala
Akademie naší školy s názvem
110 let poté. Proč právě tento
název? Protože naše škola právě
tolik let v letošním roce slaví.
Jen se tehdy nejmenovala
Komenského, nýbrž Jubilejní,
jak řekla paní ředitelka
v rozhovoru na kameru TV
Polar. O účinkování na akademii

foto: Vlasta Foltová

je vždycky velký zájem, ale ne
každý si stihl připravit a secvičit
nějaké vystoupení. Přesto
akademie trvala bezmála tři
hodiny, protože účinkujících
bylo opravdu hodně -
od prvňáčků po deváťáky, kteří
se tímto vystoupením loučili
s naší školou. Program byl
hodně pestrý, spousta tříd měla
taneční vystoupení, individuálně

foto: Vlasta Foltová

vystupovali ti, kteří ovládají
nějaký hudební nástroj, a nutno
přiznat, že bravurně, některé
třídy, třeba 3. A, zase pojaly své
vystoupení částečně jako
divadlo, částečně jako balet, ale
hlavně jejich představení mělo
obrovskou symboliku
o zamořování světových moří
a oceánů. Naše třída si zase
připravila scénky ze známých

foto: Vlasta Foltová

filmů, které se odehrávaly
v prostředí školy. Někteří z nás
si tak mohli aspoň na pár vteřin
vyzkoušet roli učitele a to nás
moc bavilo. Nejdůležitější
na akademii bylo, že každý mohl
ukázat, co umí a na co má talent.
Hodně jsme si to užili a věříme,
že i rodiče a prarodiče v rolích
diváků také.
Jana Machalová

"Ať tě Síla provází!"

foto: ilustrační foto

Dne 4. května se po celém světě
slaví Den Star Wars. Toto datum
není náhodné, je v něm skrytý
odkaz na slogan "Ať tě Síla
provází!" v angličtině "May the
Force be with you!", což zní
podobně jako "May the 4th be
with you." - "Ať tě 4. květen
provází." V květnu 1944 se také

foto: ilustrační foto

narodil George Lucas a všechny
původní filmy Star Wars měly
premiéru v květnu. Po celém
světě se ten den
sscházejífanoušci této ságy
v kostýmech a oslavují svůj
oblíbený film.
 
Adam Pilát

Úspěch v soutěži ŽIVÁ VODA

ilustrace: Karin Scholze

Dětský internetový časopis
www.balonek.cz v letošním roce
pořádal výtvarnou soutěž
pod názvem Živá voda.
Námětem byla voda ve všech
podobách, kde pomáhá, co by

bez ní nebylo, co všechno
"oživuje". Výtvarné pojetí bylo
zcela ponecháno volbě
soutěžících. Soutěžní práce byly
rozděleny do několika věkových
kategorií, do kategorie 12-13 let
zaslalo svou práci několik žáků
sedmé třídy. Z nich byla
do hlasování diváků nominována
práce "Paní Voda" od Karin
Scholze, která v hlasování
zvítězila. V pátek 31. 5.
proběhlo slavnostní předání cen
na Slezskoostravském hradu
v Ostravě v rámci akce "Hledej
pramen vody" pořádané
společností Ostravské vodárny
a kanalizace a.s.
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Mladí hasiči

foto: Zoltán Draškovič

foto: Zoltán Draškovič

Na náměstí v Novém Jičíně se
sešli v pátek 10.5.2019 žáci
z různých škol, kteří
pod dohledem hasičů soutěžili
ve vědomostech, rychlosti
i obratnosti. Nejzajímavějšími
disciplínami bylo shazování
plechovek proudem vody
a překážková dráha.
Naši školu reprezentovala dvě
družstva složená z žáků šestých
tříd. Družstvo „Opékané
topinky“a družstvo „Sirény“.
Ukázalo se, že družstvo „Sirény“
je dobře sehrané, zvítězili jsme.
Vyhráli jsme diplomy,
obrovského plyšáka Soptíka,

foto: Zoltán Draškovič

hlásič ohně a pexeso. Družstvo
„Opékané topinky“ bylo celkově
čtvrté.
Všem se akce moc líbila, byla to
skvělá zábava.
 
Štěpán Smolka, kapitán
vítězných Sirén

Proč to dělám - ONDRÁŠEK

foto: ilustrační foto

Když se řekne Ondrášek, asi se
vám vybaví chlapecké jméno.

foto: ilustrační foto

Někteří z vás asi také ví, že se

takto jmenuje Novojičínský
sbor. Já osobně zde zpívám už
osmou koncertní sezónu a sbor
už je moje rutina. Nevyměnila
bych ho za nic. Byly i časy, kdy
jsem tam chodila z donucení
rodičů a jsem jim za to vděčná.
Prošla jsem si všemi
koncertními přípravnými
odděleními. A od letošního
pololetí jsem se stala členem

bezva rodiny koncertního sboru.
Zkoušky míváme dvakrát týdně
dvě hodiny. Zpíváme různé
žánry např. duchovní, lidové,
moderní. Máme bohatý repertoár
a ta pestrost mě na tom moc baví
a proto to dělám.
 
Kája Smolková

Game of Thrones - velké finále

foto: ilustrační foto

Je to už pár týdnů, co vyšel
první díl poslední série Hry
o trůny. Všichni fanoušci
netrpělivě čekali na to, až zjistí,
kdo opravdu usedne na železný
trůn. Na poslední sérii a hlavně
na to, kdo sedí na železném
trůně jsou velmi odlišné názory
a recenze. Pojďme se na pár
z nich podívat.
 
Mojmír:
Celá série byla chladná, všichni

foto: ilustrační foto

měli strach s blížící se hrozbou.
Na Zimohradu převládal strach
a všichni se začali loučit. Bylo to
dojemné. Uprostřed noci se
uskutečnila bitva, která měla
rozhodnout o budoucnosti všech.
Nakonec však ti, co přežili,
věděli, že válka ještě neskončila,
ještě tu stojí železný trůn. Strach
nijak neustupoval. Po poslední
bitvě, kde se prolilo nejvíc krve,
nejvíce lidí ztratilo své blízké,
nakonec usedl na trůn ten

správný. Kolo se podařilo rozbít.
 
Tadeáš:
Poslední série Game of Thrones
je světem celkem špatně
přijímaná, ale mně se jako
fanouškovi vskutku líbila. Ano,
obsahovala velký počet chyb
a nelogičností, ale i přesto se mi
8. řada líbila. První a druhý díl
byly pomalejší. Mně to osobně
vyhovovalo, ale to by ta série
musela být taková celá. Bohužel
zbytek série byl právě přehnaně
urychlený a často hlavní postavy
činily kroky, které byste od nich
nečekali. Ale z druhé stránky
byla série velmi dobře natočená,
herci byli úžasní. I ten příběh,
kdyby nebyl natlačený jen do 6
episod, ale byl by rozložený
např. do osmi nebo deseti
epizod, tak by byl dobrý. I přes
tyto chyby dávám poslední sérii

Game of Thrones 7/10 a myslím,
že to bylo dobré zakončení
celého seriálu.
 
Naty:
Já si osobně myslím, že poslední
série je velké zklamání.
Urychlený děj, při kterém
postavy dělají nesmyslné věci,
příběhy většiny postav jsou
zničeny v pár episodách. Jediné,
co pochválím, je vizuální stránka
a skvělé herecké výkony.
Z tohoto hlediska bylo na co
koukat.
 
Skalní fanoušky vyzpovídala:
Mahu Chalupová



STRANA 3 / 5

9. VYDÁNÍ 2018/2019, ŠKOLNÍ ČASOPIS

Parlamentní výměna zkušeností - Plzeň 
2019

foto: ilustrační foto

program - první slovo měla
předsedkyně Národního
parlamentu dětí a mládeže
(NPDM), Barbora Spáčilová.
Následně se představili všichni
členi NPDM. Rozdělili jsme se
do předem určených skupin
a dostali jsme přidělené garanty,
kteří za náš tým byli Viki
Valvodová - předsedkyně
ze Zastupitelstva dětí a mládeže
České Lípy a 1.
místopředsedkyní NPDM; a Jan
Jirmus. Společně jsme hráli
seznamovací hry a pak šli
na večeři. Po večeři se začali lidi
zapisovat na sobotní workshopy
a poté už měli všichni volno.
V sobotu od rána začali
po snídani workshopy.
Po každém workshopu byla
vždycky 20 minutová
coffee-break přestávka na kafe či
výměnu zkušeností
z workshopů. Po dvou
workshopech byl oběd a poté
další dva workshopy.

Po posledním čtvrtém
workshopu se mělo jít ven,
ovšem nevyšlo počasí, takže se
lidi mohli déle připravovat
na ples. Od 18:00 probíhal
formální ples NPDM, kde hrála
kapela Roofers z Příbrami.
Plesem se zakončil pozdě v noci
druhý den výměny. V neděli
ráno proběhla snídaně a začalo
se balit. Kolem 10:00 zakončilo
PVZ 2019 NPDM finálními
slovy a všichni účastníci řekli
své zhodnocení akce.
Po ukončení se postupně lidi
začali rozcházet a celá akce se
ukončila. Akci bych hodnotil
jedině kladně, byla to určitě
super zkušenost a rád bych jel
příští rok znovu.
 
Matěj Švestka

Letos jsem měl to štěstí
s zúčastnil se Parlamentní
výměny zkušeností, která se
konala tento rok v Plzni. Celá

akce proběhla ve Středisku
volného času Radovánek. Začali
jsme registrací v pátek 10. 5.
okolo 15:00. Okolo 17:00 začal

Virtuální světy - Paladins

foto: ilustrační foto

Zdravím, přátelé, u dalšího čísla,
dnes se podíváme na hru

Paladins. Byla konečně vydána
8. května 2018. Jedná se
o multiplayer, akční RPG neboli
Role Playing Game, což
znamená, že člověk může hrát
za jednu postavu ze hry. Hra
byla vydána na Windows PS4
Xbox One PS4 Pro. Ze začátku
byla nařčena z toho, že kopíruje
slavnou hru od Blizardu,
Overwatch. Autoři Paladins se

tomu přiznali. Overwatchem se
sice inspirovali, ale to
Overwatch, jak už přiznalo,
udělalo dříve taky. Kladná
hodnocení na steamu sbírá hra
už od roku 2016, kdy byla
v předběžném přístupu. Hru teď
hraje více než 25 milionu hráčů
a je v ní nyní 41 championů,
např. damage, ten má za úkol
udělit co nejvíce poškození,

flank zabíjí lehké cíle,
nebo championa, který se oddělil
od svého týmu, tank má za úkol
dobýt bod a bránit své spojence
a support je buď heal, což
znamená, že léčí vlastní
jednotky, nebo pomáhá týmu
jinak, např. tankovi dobýt bod
atd ... Rozhodně Paladins
doporučuji k hraní.
Ondra Žlebek

Bronz z Loutraki - ME v armwrestlingu

foto: Adam Číp

V Řeckém přímořském letovisku
Loutraki se konal již 29.
evropský šampionát
v armwrestlingu. V devítičlenné
české výpravě měl zastoupení
i náš klub ARMWRESTLING
TJ Nový Jičín.
V kategorii do 15 let
reprezentoval Českou republiku
Adam Číp a nejen, že sbíral

nejen cenné zkušenosti, ale
přivezl do Nového Jičína první
evropskou a to bronzovou
medaili. Tu získal v kategorii
juniorů do 65 kg na pravou ruku,
na ruce levé přidal ještě výborné
šesté místo.
 
"První evropskou výpravu
hodnotím pozitivně a budu se
poctivě připravovat na světový
šampionát, který se uskuteční
na přelomu října a listopadu
v Rumunsku."
 
Adam Číp

foto: Adam Číp
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Tři světová nej - stromy

foto: Generál Sherman - ilustrační foto

Nejvyšší změřený strom na světě
se nachází v národním parku
Redwood v Severní Kalifornii
(USA). Je to sekvoj vždyzelená,

foto: ilustrační foto

jmenuje se Hyperion a měří
115,61 metrů. Jenže nejvyšší
nemusí znamenat největší! Tím
největším stromem je
sekvojovec obrovský
v národním parku Sequoia
v Kalifornii. Jmenuje se Generál
Sherman a je to největší rostlina
na planetě Zemi. Sice je vysoký
"jenom" 83,8 metrů, zato má
obrovský objem 1489 m3

foto: Hyperion - ilustrační foto

(hmotnost asi 2150 tun) a obvod
jeho kmene je 31,3 metrů. Podle
vědců je jeho věk možná i 3 000

let!
Nejširším stromem na světě je
ten, který má nejširší kmen. Je to
cypřiš Arbol del Tule ve městě
Santa Maria del Tule v Mexiku.
Jeho průměr je 14,05 metrů
a obvod kmene má 42 metrů.
Možná jsou na světě ještě větší
nebo širší stromy, ale zatím se
nikomu nepodařilo žádný větší
strom změřit.
 
Tomáš Pilát

Niki Lauda

foto: ilustrační foto

foto: ilustrační foto

V pondělí 20. května zemřel
trojnásobný mistr světa
ve Formuli 1 Niki Lauda. Tak si
připomeneme něco z jeho života.
Tento Rakušan život neměl
vůbec jednoduchý, od děsivé
havárie na okruhu Nürburgring ,
kde s formulí narazil do plotu,
od kterého se odrazil zpět

foto: ilustrační foto

na trať, a jeho formule začala
hořet. Tam Niki Lauda utrpěl
velké popáleniny obličeje a plic.
Už to vypadalo, že nepřežije, ale
nakonec se z toho díky své
odhodlanosti dostal a chtěl
získat titul. I když mu dělalo
problém nasadit si helmu, tak
za 42 dnů od nehody se dokázal

vrátit na závodní dráhu. I přes
své velké zranění dokázal
po svém návratu z nemocnice
dojet na čtvrtém místě.
Šampionát sice nakonec
nevyhrál a to jen o jeden bod
v souboji s Jamesem Huntem.
Ale už o rok později titul mistra
světa získal. Niki Lauda pak
založil vlastní aerolinky a začal
lítat v letadle. Ve Formuli 1
získal tři tituly. Jeden
u Mclarenu a dva u Ferarri.
V roce 2018 musel podstoupit
transplantaci plic. Až do konce
svého života se aktivně podílel
na spolupráci s F1.
 
Adam Pilát

Vídeň 2019, aneb byli jsme před 
Rakouskem a byli jsme i v něm

foto: Iveta Žemličková

V pátek 31.5 jsme vyrazili v pět
hodin ráno na čtyřhodinovou
cestu do hlavního města
Rakouska, Vídně. Náš pan
průvodce byl od začátku velmi
aktivní a celou cestu do nás
ládoval šťavnaté informace jak
o historii zámku Schönbrunn,

foto: Iveta Žemličková

tak o historii celého Rakouska.
Po čtyřech hodinách v autobuse
jsme konečně vystoupili u už
výše zmíněného paláce.
Rozdělili nás na dvě skupiny
a šlo se na prohlídku. Jako snad
ve všech cizích zemích jsme
dostali "sluchátko", které nám

povídalo o tom, jak tehdy žila
císařovna zvaná Sissy a její
rodina. Ne každého zaujme
spousta informací z historie, ale
nás to celkem zaujalo a vydrželi
jsme poslouchat až do konce.
Po malém okruhu po paláci jsme
se odebrali do nádherných
zahrad, byly opravdu úžasné.
Když skončila prohlídka téměř
celého komplexu, tak nás páni
řidiči vzali do centra Vídně, kde
jsme strávili asi dvě hodiny.
Viděli jsme spoustu slavných
a důležitých památek, jako
např.: Katedrálu sv. Štěpána,
pomník Marie Terezie, Graben
(nejznámější ulice Vídně) a v

neposlední řadě také Prater,
který byl zlatým hřebem celého
dne. Do Prateru jsme se těšili
všichni. I když jsme měli
na vyřádění jen hodinu a půl,
stejně si to všichni pořádně užili
a suvenýry, samozřejmě,
nesměly chybět. Tímto bych
chtěla poděkovat paním
učitelkám, že to s námi celý den
vydržely i když měli ti mladší
z nás docela namále.
 
Mahu Chalupová
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Recenze filmu - AFTER škole, je vyzbrojena velkými
ambicemi do budoucna.
Po setkání s tajemným
Hardingem Scottem,
neoblíbeným, nafoukaným
a drzým klukem se špatnou
pověstí její život nabere trochu
jiné obrátky ...
Doporučuji všem citlivým
duším.

foto: ilustrační foto

 
Lada Rýdlová 

Film After je natočený podle
knižní předlohy americké
autorky Anny Todd, která tento
příběh nejdříve napsala
na platformu wattpad. Kniha už
byla vydaná i v češtině.
Když autorka začínala psát,

nikdy ji nenapadlo, že by její
příběh mohl být zfilmován.
Příběh je o dívce Tesse Young.
Tessa je oddaná studentka,
poslušná dcera, loajální
přítelkyně. Když nastoupí
do prvního semestru na vysoké

Geoprocházka Štramberkem
Pro zpestření výuky geologie
v dubnu zorganizovala paní
učitelka Konvičková
pro deváťáky geoprocházku
do nedalekého Štramberka.
V parku jsme se potkali s panem
geologem, který nás provedl
po místních geologických
zajímavostech. Kromě známých
informací nás hodně zaujala také
informace o tom, že nedávno
nedaleko Štramberka spadl
meteorit. Ukázal nám spoustu
nerostů, mezi nimi právě
zmíněný meteorit. Po poledni
jsme se autobusem vydali zpět.
Tato procházka s výkladem mě
moc zaujala a paní učitelce
děkuji.
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Petr Večerek

Exkurze do Teplic nad Bečvou
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V květnu jsme vyrazili s paní
učitelkou Konvičkovou na další
exkurzi, tentokráte do Teplic
nad Bečvou, přesněji řečeno
do zbrašovských jeskyní.
V areálu zdejších lázní jsme si

mohli koupit třeba známé
lázeňské oplatky. Následně jsme
se přemístili do nedalekých
jeskyní, ve kterých bylo
chladno, ale výklad pana
speleologa byl moc poutavý
a zajímavý. Jakmile jsme
ukončili exkurzi v jeskyních, šli
jsme na druhý břeh řeky Bečvy,
přešli přes vlakové nádraží, které
se podrobuje rekonstrukci,
a došli až k největší propasti
v Evropě - Hranické propasti.
Propast je skutečně hodně
hluboká, ale její skutečná
hloubka nebyla dosud změřena.
 
Petr Večerek

Naše prokletí - zase bramborová
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Skončilo mistrovství světa
v hokeji, které letos pořádalo
sousední Slovensko, ale pro náš
tým nedopadlo dobře. Je to
velká škoda, protože naši letos
byli velmi dobří. Bohužel to
nestačilo ... Už už to vypadalo,
že skončily hubené roky a vrací
se opět sláva českého hokeje, ale
Rusko se opět ukázalo jako
pro nás nepřemožitelný soupeř.

Jako už několikrát v minulých
letech jsme prohráli v souboji
o bronz, ten se nám podařilo
získat naposledy v roce 2015.
Od té doby jsme skončili vždy
ve čtvrtfinále. A kde naši dělali
největší chyby? Často napadali
soupeře, což končilo faulem,
mnoho nahrávek a když už
vytvořili výbornou šanci, tak
byla nakonec spálena. No
a nájezdy byly totálně pokažené,
protože taktika byla okoukaná
a ruský brankář věděl, jak
zakročit. Naši ale hráli dobře
a za rok by už mohla nějaká
medaile padnout. A třeba
po deseti letech i zlatá ..
 
Miroslav Láník

Subkultury - HYPEBEAST
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Hypebeasti jsou nejnovější
subkulturou, takže tento název
spousta lidí nezná. Ale určitě
jste se s nimi už setkali, pokud
občas navštívíte nějaké obchodní
centrum. Ano, jsou to ty partičky
mladých, které rády postávají či
posedávají v obchodních
centrech a vyžívají se
v nakupování. Ale ne jen tak

ledajakému. Imponují jim
hlavně limitované edice oblečení
a obutí drahých streetových
značek. Stylem oblékání
(tenisky, teplákovky firem Nike
a Adidas) a gesty trochu
připomínají rapperskou scénu.
Často jejich módní kreace
vypadají až bizarně. Jde
o moderní formu "rebelie", ale
narozdíl od hippies 60. let,
hypebeasti nechtějí dělat
revoluci a neutíkají do parků,
nýbrž do obchodů světových
značek a libují si, někdy
v rádoby, luxusu, financovaném
jejich rodiči.
 
Mahu Chalupová

Recepty - MAKRONKY
Ingredience: 120 g jemně
mletých mandlí, 150 g
moučkového cukru, 90 g bílku
(cca ze 3 vajec), nejlépe den
odleželých (v chladničce), 50 g
krupicového cukru, červené
potravinářské barvivo (odstín
Claret značky Sugarflair),
do každé dávky jiné množství
barvy
Krém: 100 ml sladké smetany
33%, 100 g mléčné čokolády,
100 g čokolády s vysokým
obsahem kakaa

Postup: Mleté mandle smíchejte
s moučkovým cukrem,
rozmixujte v mixéru a pak
přesejte přes cedník. Výsledek
by měl připomínat hladkou
mouku, což přispěje k tomu, že
budou makronky hladké. Bílky
vyšlehejte s krupicovým cukrem
do měkké pěny, přidejte barvu
a vyšlehejte pevný sníh. Směs
mandlí a cukru přisypte
do sněhu a stěrkou míchejte,
dokud těsto není hladké, řídké,
ale stále pevné. Roztékat se musí

jen pomalu, pokud ho
přemícháte a bude příliš tekuté,
na plechu se rozteče a makronky
budou placaté. Těsto dejte
do cukrářského sáčku
a nastříkejte na plechy s pečicím
papírem – dělejte kolečka
o průměru 4,5cm. Makronky
nechte důkladně zaschnout – při
doteku se nesmějí lepit.
Zasychání může trvat různě
dlouho (30–60 minut), podle
vlhkosti prostředí. Předehřejte
troubu na 150 °C. Pečte 10–12

minut.
Krém: Přiveďte smetanu k varu,
odstavte a přidejte všechnu
čokoládu. Promíchejte
do hladkého krému a nechte
vystydnout, do požadované
konzistence, ideální k plnění.
Makronky rozložte na pracovní
plochu, na spodní stranu
poloviny z nich nastříkejte
do středu krém a přiklopte
zbylými makronkami.
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